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18/08/2022 103FM   

- אלדד ורוני בר־און בשוחח היום )חמישי( עם אריה  צבי מגןשגריר ישראל באוקראינה וברוסיה לשעבר 

103FM   על פריצת הדרך במאמצי התיווך בין המדינות ברקע הדיווחים לפיהם נשיא רוסיה ולדימיר פוטין

 נסכים להיפגש עם הנשיא האוקראיני ולודימיר זלנסקי, והעריך מה הסיכוי שהדבר יוביל להפסקת הלחימה. 

היום שארדואן יציע לזלנסקי סוג של תיווך.  "לא הייתי ממהר כל כך להגיד את זה. יש הודעה טורקית מ

 רשמית זה ברמה של אינפורמציה לא מוכחת", הסביר בפתח דבריו.  

יש גורמים   רוסי לסיים את המלחמה השיב: "הרוסים לא במצב מזהיר.  הוא מזהה אינטרס  כשנשאל אם 

מוכן לדבר, והיו  אחרים שמעכבים את האוקראינים למשא מתן וזה בעצם האמריקאים. פוטין אמר שהוא  

יוצאים   זה  רוסיה לא מגיעה להישגים לא בשביל  פגישות. בסופו של דבר, זה נמשך ללא הכרעה.  כבר 

 למלחמה כזו ובעצם המלחמה היא נגד נאטו ולא נגד אוקראינה". 
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